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FINE ART ASIA 2025 
4 October – 7 October 2025 

Hong Kong Convention & Exhibition Centre 
 

Issued on Jul 21, 2025 

HOTEL Reservation Form 

Preferenc
e  

(1, 2 & 3) 
Hotel 

Star Rating / Distance 
to HKCEC /   

Hotel Address 
Room Type 

Room Rate Per Room Per Night 
Subject to 13% service charge 

Single occupancy 
Double /Twin 
occupancy 

 

 
Renaissance Harbour View  
香港萬麗海景酒店 

4-star 
(interconnected to HKCEC) 
1 Harbour Road, Wanchai 

灣仔港灣道 1 號 

Garden View 
Room 

花園景觀客房 
 HK$1,700 (US$230)  HK$1,700 (US$230) 

 
Hopewell Hotel 
合和酒店 

4-Star 
(approx. 10-min walk to 

HKCEC) 
15 Kennedy Road, Wanchai 
香港灣仔堅尼地道 15 號 

Deluxe Room 
豪華客房 

 HK$1,200 (US$162)  HK$1,200 (US$162) 

 
The Harbour View 
灣景酒店 

3-star 
(opposite to HKCEC) 

4 Harbour Road, Wanchai 
灣仔港灣道 4 號 

Premier Plus 
Room 

時尚客房 
 HK$1,050 (US$144)  HK$1,050 (US$144) 

 
ATTENDEES DETAILS 
Title:  Prof.  Dr.  Mr.  Mrs.  Ms.  
 (Please type or print in block letters and  where appropriate) 

 
Last Name (姓氏):   First Name（名字）:   
 

Company / Organization （公司 ／ 機構）:    
 
City （城市）:   Country （國家）:   
 
Tel （電話）:   Fax（傳真）:   Email（電郵地址）:   
 
Date of check-in
﹙入住日期﹚ 
 

 

 

_______________________________________ 

 

 

 

 

Date of check-out
﹙退房日期﹚: 
 

 

 

_______________________________________ 

Bedding request:      I will be sharing the room with 

 

______________________________________________________________________________________________ 
 Single   Double   Twin 

 

Special Requests (If any) : __________________________________________________________________________ 

 
PAYMENT DECLARATION  
I hereby agree to be bound by the rules and regulations in this booking form and would like to guarantee my hotel 
reservation by the following credit card: 我已接受以下條款反細則，並以有效的信用卡擔保酒店訂房。 
 
 Visa  MasterCard         AMEX   I would like to settle the hotel deposit by other payment method 

    (We will contact you for payment details) 
 
 
Card Number  
(信用咭號碼): 

 
______-______-______-______     

 
Expiry Date(MM/YY): 
(信用咭到期日) 

 
____-____ 
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Name of Cardholder : 
(信用咭上所示姓名) 

 

 
 

Signature:(簽名) 

 

_________________________________ 

 

Date (日期): 

 

__________________________________ 
 
Note 
1. To guarantee you can enjoy the special room rates, reservations must be made through Westminster Travel Ltd. 
 為確保享用以上之優惠房價，預訂房間需經西敏旅行社安排。 
 
2 The above rates are subject to 10% service charge and 3% government tax (HAT) 
 以上房費不含 10%酒店服務費及 3%酒店房租稅。 
 
3. Hotel reservation will be taken on a “first-come-first-served” basis.  Credit card details are required by the hotels to 

secure your booking. 
 以上優惠房間數量有限，先到先得。需用信用卡擔保入住。 
 
4. Room reservation requests and confirmation of booking will be handled by Westminster Travel Ltd. (Tel: +852 

2731 3108; Fax:+852 2723 3746; Email: faa@hkwtl.com; or On-line reservation at 
https://onlinebooking.hkwtl.com/Form//FineArtAsia2025/Reservation.html.  All inquiries, changes or cancellation of 
room reservation should be addressed to Westminster Travel Ltd and NOT directly to the hotel.  

 所有房間訂單查詢／預訂，以敝司回覆確認為準。如有更改／取消訂房，需跟敝司聯繫。 
 
5 The special room rates quoted are only valid for reservations made on or before 2 September 2025.  Westminster 

has an obligation to return all unsold rooms to the hotels after 2 September 2025.  Therefore, room availability and 
special rates for reservation made after that date cannot be guaranteed. 

  以上預訂訂單必須在 9 月 2 日前發送至敝司。西敏旅行社有義務將末有預訂的房間歸還于酒店。所以 9 月 2 日后酒店

房間及房價會視乎酒店狀況，有所變動。 
 
6. The above hotel rates are only valid during the Fair period for attendees of FINE ART ASIA 2025 (2 – 8 October 

2025) 
   以上之優惠房價有效期為典亞藝博 2025 的會期。(10 月 02 日至 10 月 08 日) 
 
7. All bookings for days outside the Fair period will be subject to availability of rooms. 
 預訂房間日期如在典亞藝博 2024 的會期以外，房間及房價會視乎酒店狀況，有所變動。 
 
8. Unless specified, the hotel will charge one-night room charge if the booking is canceled  after 2 September 2025 or 

in case of no-show. 
 9 月 2 日前可免費取消 ，過期取消預訂，酒店將會收取一晚房費 (除叧有指明外) 
 
9. If payment is made via bank transfer or 3rd party credit card mailing order, please allow 7 business days for the 

hotel to process the payment. 
 


